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Jegyzőkönyv 

 

1.A szerv neve:  

a. közgyűlés           b. elnökség              c. kuratórium             d. egyéb:  

2.Az ülés időpontja: 2017. március 20. 18:00 

3. Az ülésen jelen vannak: 8 elnökségi tag (közülük 1 fő skype-on), 8 fő állandó meghívott, 1 

fő érdeklődő. Jelenléti ív csatolva 

4. A meghirdetett időpontban, 18:00-kor az ülés  

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

Az ülés tisztségviselőinek kijelölése. Javaslat: 

Levezető elnök: Dr. Leél-Össy Szabolcs 

Jegyzőkönyvvezető: Fleck Nóra 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

5. Napirend 

Napirend előtt Csepreghy Ferenc, a Felügyelő Bizottság elnöke bejelenti és írásban beadja 

lemondását a tisztségéről és egyben társulati tagságáról. Elmondja, hogy azt kívánja, hogy 

utódja jobban együtt tudjon működni az elnökséggel és elérje az FB korábban kifejezett 

céljait. Minden dokumentumot átad az FB jelenlévő tagjainak. Elnök és főtitkár is kifejezi, 

hogy a döntés váratlanul érte őket és sajnálják azt. Mindketten elmondják, hogy nagyra 

értékelték az FB elnök munkáját és szakértelmét. Ugyan elismerik, hogy az együttműködés 

nem volt zökkenőmentes és hogy az Elnökség nem tudott mindenben megfelelni az FB magas 

szakmai elvárásainak, de úgy vélik, az együttműködés fokozatosan javult. Főtitkár nem érti az 

időzítést, hiszen az új könyvelővel lehetséges az FB elvárásainak való megfelelés, új lappal 

indul a társulat. FB elnök elmondja, hogy nem lepi meg, hogy a ma elkészült beszámoló nem 

tartalmazza az általa javasolt módosításokat (pl. időbeli elhatárolás, leltár figyelembevétele) 

és hogy nem bocsátották rendelkezésre a kért kartonokat. Tényi Varga Gusztáv FB tag szerint 

jobb az együttműködés az Elnökség és az FB között, mint korábban. Csepreghy Ferenc magas 

szakmai elvárásokat támasztott, amit ő a továbbiakban is próbál megvalósítani. Nagyra 

értékeli az FB elnök szakmai munkáját. Ezután Csepreghy Ferenc elhagyja az elnökségi ülés 

helyszínét. 

Határozathozatal nélküli döntés: Az Elnökség tudomásul veszi Csepreghy Ferenc 

József lemondását tisztségéről és rendes tagi jogviszonyáról. 

Kosztra Barbara elmondja, hogy a következő közgyűlésen az FB elnököt pótolni szükséges, 



ezt felveszi a közgyűlés napirendi pontjai közé, valamint jelölőbizottságot kell felállítani. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

1) Cholnoky pályázat kiírásának módosítása (dr. Leél-Őssy Szabolcs) 

Egri Csaba elmondja, hogy a Cholnoky pályázatra egyre nehezebb forrást találni, ugyanakkor 

igen kevés pályamunka érkezik. Ezért szükségesnek látja pályázat intenzívebb népszerűsítését 

és – utalva dr. Csépe-Muladi Beáta korábbi felvetésére – megfontolásra javasolja a pályázati 

kiírás módosítását. Csépe-Muladi Beáta elmondja, hogy tavaly négy olyan phd hallgatóról is 

tud, akik nem tudtak pályázatot beadni részben az időzítés miatt, részben amiatt, hogy angol 

nyelvű tudományos munkával nem lehet pályázni, így javasolja ez utóbbi kitétel 

megváltoztatását. dr. Ambrus Gergely, javasolja, hogy a bírálat megkönnyítése érdekében az 

angol nyelvű publikációkhoz magyar nyelvű összefoglaló is készüljön, valamint hogy a 

földrajz és geológia tanszékeknek közvetlenül is juttassuk el a felhívást.  

Egri Csaba elmondja, hogy a Cholnoky Jenő Karszt- és Barlangkutatási Pályázat a hazai 

karsztvidékeken és barlangokban végzett feltáró és tudományos kutatások részletes 

dokumentálásának ösztönzése, ezáltal az FM által vezetett Országos Barlangnyilvántartás 

fejlesztése érdekében lett eredetileg létrehozva. Kéri az elnökséget, hogy ezt a célt szem előtt 

tartva próbáljon meg a pályázati felhívás módosítására szövegszerű javaslatot tenni.  

Javaslat: Csépe-Muladi Beáta felhívást tesz közzé, melyben a tagság véleményét kéri a 

javasolt kiírási módosításokkal kapcsolatban, majd két hét válaszadási határidőt követően az 

Elnökség dönt és ülés nélkül határozatot hoz a kiírás módosítási javaslatról. A felhívást így a 

májusi Tájékoztatóba közzé lehet tenni és azt eljuttatni a javasolt tanszékeknek. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

2) Beszámoló az előző elnökségi ülés óta végzett elnökségi munkáról (Kosztra Barbara) 

Adminisztratív, szervezeti:  

- Eddig 72 új tag kérte felvételét a Társulatba 2017-ben, amivel határozottan megfordult a 

korábbi 15 év csökkenő taglétszám tendenciája. Ebből 39 tagot ülés nélküli 

határozathozatallal vettünk fel 2017. március 11-én.  

- A Társulat szerződést kötött az új könyvelő céggel (Tax-Band Kft.), amely havi 10.000 Ft-

ért végzi a könyvelést. A 2016. évi beszámolót még Runtime Bt. készíti el, majd átadja a 

szükséges anyagokat. A továbbiakban a beszámolókat a NAV felé az új könyvelő 

ügyfélkapuján keresztül, a Bíróság felé a főtitkár ügyfélkapuján keresztül fogjuk benyújtani. 

- Elkészültek a laminált tagkártyák, melyet sokan már átvettek. A kártyák elkészítésben 

Füredi Zoltán, Katzer István, Huber Kilián, Tamasi Dóra, Sári Attila, Köblös Gabriella és 

Kosztra Barbara vettek részt. Jövő évre plasztikkártyát tervezünk, érvényesítő matricákkal; 

megfontolandó, hogy fényképpel is ellássuk. 

- Az összes szakosztály 2016-os beszámolója elkészült, határidőre és a kért tartalommal. A 

szakmai részek belekerülnek a 2016-os főtitkári beszámolóba, teljes beszámolók az elnökség 

és FB részére elérhetők a felhőben. A csoportok felmérése elkezdődött, Tamasi Dórival 

együttműködésben. 

- A TöRÉSZ szakosztály saját e-mail elérhetőséget kapott: regeszet@barlang.hu. 

- Összegyűjtöttük az MTSZ tagkártya és Természetjáró Kártya (TEKA) igényléseket, 

amelyeket Hegedűs Gyula személyesen fog eljuttatni az MTSZ-be.  

mailto:regeszet@barlang.hu


- Sok energiát fordítottunk a társulati tagsággal járó előnyök kommunikációjára, amely 

minden bizonnyal hozzájárult a taglétszám növekedéséhez, és amelyet a TEKA kártya-

igénylések is mutatnak. 

- A Határozatok Könyve (excel táblázat) felkerült a barlang.hu Dokumentumtárába, ahol 

mindenki számára elérhető és folyamatosan frissül. 

Pénzügyek, pályázatok: 

- Elkészült - az FB által is hiányolt - 2016. december 31-re vonatkozó leltár és 

készletnyilvántartás, ebben Köblös Gabriella és Csepreghy Ferenc segített nagyon sokat az 

ügyvezető titkárnak és a főtitkárnak. Az anyagot a könyvelőnek átadtuk az 2016-os 

beszámolóhoz. 

- Beadtuk a NEA működési és szakmai pályázatokat. A működésit érvénytelennek 

nyilvánította a kiíró, a közel 3 millió forintra beadott szakmai pályázat érvényes és az áprilisi 

támogatási döntésre várunk. 

- A Holdkő Alapítványhoz három pályázatot adtunk be. Az első egy pénzbeli finanszírozás 

meglévő honlap fejlesztéséhez a második informatikai eszközfejlesztésre és a harmadik egy 

teljesen új honlap fejlesztése az újonnan indult TöRÉSZ szakosztálynak. Döntés április 15-én. 

- A Faraday Egyesület február 13-i levelében jelezte, hogy a felajánlásukkal szembenügyészi 

és felszámolói kifogás nem merült fel, de a szükséges adminisztratív lépések miatt várhatóan 

legkorábban májusban kaphatjuk meg az adományt. 

- Az 1%-os kampányt elkezdtük az összes kommunikációs csatornánkon (Tájékoztató, 

honlap, levlista, Facebook). 

Ambrus Gergely megjegyzi, hogy jó lenne egy egyoldalas, képként megosztható flyer-

t készíteni az 1% kampányunkhoz. Huber Kilián egy olyan útmutatót tartana 

hasznosnak, amely képernyőmentésekkel, lépésről-lépésre megmutatja, hogy lehet a 

NAV weboldalán az 1%-ról rendelkezni. 

- Kiküldtük a tagdíjfizetési emlékeztetőket. 

- A SpeleoBand az általa felajánlott támogatás odaítélésében kéri az Elnökség segítségét, oly 

módon, hogy az Elnökség két tagot delegáljon az elbíráló bizottságba. Emlékeztetőül: a 

támogatás MKBT kutatótáborokra (azaz legalább három kutatócsoport együttműködésével 

zajló táborokra) fordítható. 

Szakmai: 

- Több sziklafalra megérkezett az MKBT tagok számára kért sziklamászó engedély, erről a 

tagságot folyamatosan értesítettük. Az engedélyek és azok státuszának összefoglaló táblázata 

a honlap Dokumentumtárában elérhető. Huber Kilián felveti, hogy  a vasalt utakra is célszerű 

lenne engedélyt kérni. 

- Elkezdtük a barlanglátogatási és- kutatási engedélykérelmekkel kapcsolatos tudnivalók 

összegyűjtését, melyben Tarczi Zsófia van segítségünkre. Az egyes barlangokhoz tartozó 

illetékes hatóságok listája megtalálható a természetvédelem.hu Barlangnyilvántartásában. A 

DINPI áprilisban tervezi megkezdeni az online barlanglátogatási kérelem-benyújtó 

felületének tesztüzemét. Megkezdődtek a tárgyalások arról, hogy az MKBT tagok is 

mentesüljenek a barlanglátogatási díj befizetése alól. Az év folyamán az ANPI is online 

felületet tervez bevezetni. 



- A január 23-i ülés döntésének megfelelően a DINPI és az MKBT közös levelet írt a MÁFI 

igazgatójának azzal kapcsolatban, hogy a Verocs Szakosztály csoportjai  a Geofizikai Intézet 

táróján keresztül juthassanak le a Mátyáshegyi-barlangba. 

Megbeszélések, egyeztetések: 

- ANP: Barlangnap ügyében kétszer folytattunk (Kosztra Barbara, Szabó Zoltán, Krkos Márk) 

személyes megbeszélést Gruber Péterrel Jósvafőn (az eredményekről bővebben a 4. napirendi 

pontban). 

- Bejárható Magyarország: A kerékpározás és az aktív kikapcsolódás fejlesztésével és 

népszerűsítésével összefüggő feladatok ellátásáért felelős kormánybiztos hivatalának 

munkatársával folytatott megbeszélésen, amelyen a főtitkár mellett Tarczi Zsófia és Szabó 

Zoltán (mint MTSz) vettek részt, tájékoztatást kaptunk a „Bejárható Magyarország” 

projekthez kapcsolódó támogatási lehetőségekről. Potenciális területek: környezeti nevelés, 

barlangászat, mint természetjárási forma népszerűsítése, egységes kiadványok készítése 

szervezett overálos barlangtúrákról, oktatási központ. A támogatáshoz előzetes projekt-

elképzelés(eke)t kell bemutatnunk, melyet iteratív módon finomíthatunk a támogató 

elképzeléseivel összhangban. 

- MKBT-Bamesz-MHSSZ: Az MKBT képviseletében Kosztra Barbara, a Bamesz 

képviseletében Szabó Dénes részvételével megbeszélést folytattunk Kandrács Ildikóval, a 

Magyar Hegy- és Sportmászó Szövetség elnökével. A megbeszélést az MKBT 

kezdeményezte, a sziklamászó helyek használatának szabályaival kapcsolatos megegyezés 

érdekében, elkerülendő az esetleges konfliktusokat a falak használói (sziklamászók és 

barlangászok) között. Az MHSSz nagyra értékelte a megkeresésünket, és ígéretet tett arra, 

hogy átadja nekünk az egyes falak gondnokainak listáját és elérhetőségét, a használat 

szabályait. Megerősítették, hogy tapasztalataik szerint az egyes használók által elkövetett 

szabálysértések a teljes szervezet engedélyét veszélyeztetik. Elmondták, hogy az 

együttmászásra (pl. gyerekkel, nem engedélyes kötéltárssal) nincsenek egységes szabályok. A 

megbeszélésen szó esett továbbá együttműködési lehetőségekről (érdekképviselet, pályázat, 

közös egyeztetés hatóságokkal, közös vásárlási kedvezmények, rendezvények), szervezeti 

tapasztalatokról (pl. sávos tagdíjkedvezmény rendszer csoportoknak) és az extrémsport-

törvényről is. A könyvtár részére ajándékba kaptunk egy kétkötetes Dunazug-hegység 

mászókalauzt. Az együttműködést folytatni tervezzük. 

Egyebek: 

- A közös naptár a barlang.hu-n jól működik, Katzer-Sölétormos István kezeli, de elkelne a 

segítség. Főtitkár minden jelenlévőt kér, hogy figyelje és küldje be a közérdeklődésre számot 

tartó programokat a program@barlang.hu címre. 

- Tagnyilvántartó szoftvert kell beüzemelnünk, a jelenleg használt excel nem megbízható. A 

Csepreghy Ferenc által javasolt szoftverlistát Csépe Zoltánék átnézték és azt javasolják, hogy 

webes adatbázis kezelőt alkalmazzunk, melynek phpgrid-db-admin felülete lehet alkalmas 

erre célra. Ezt még tesztelni kell az éles használat előtt. Huber Kilián felveti, hogy makrókkal 

ellátott excel is megfelelhet a célra. 

- Blog ötlete mindenkinek tetszik, Füredi Zoltán néhány újabb beszámoló beérkezése után 

meghirdeti a blogot. 

- Az osztrák biztosítással kapcsolatban az a kritika érkezett, hogy a kapcsolattartó 

telefonszáma a honlapon nem nemzetközi formátumban szerepel, és hogy a kötvényszámot 

nem találták a honlapon. Az előbbi csakugyan javítandó, az utóbbi azonban nehezen érthető, 
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mert a kötvényszám a honlap kezdőlapjáról a Hasznos információk/Biztosítások menüpont 

alatt található meg. Jó hír, hogy a biztosítás tényleg érvényes síelésre is. 

- Az FM-től véleményezésre (társadalmi egyeztetésre) érkezett három barlangüreg védettség 

alóli feloldásának javaslata, amelyet a Társulat véleményében támogatott. Az indokokat Egri 

Csaba és dr. Leél-Őssy Szabolcs is ismertette, a levelezőlistára is kikerült, illetve jelen 

jegyzőkönyv mellékleteként is nyilvánosságra hozzuk (I. melléklet). 

Határozathozatal nélküli döntés: A beszámoló egyhangúlag elfogadva. 

Határozathozatal nélküli döntés: Ambrus Gergely vállalja a 1%-os kampány flyer 

elkészítését, Huber Kilián pedig az online 1% rendelkezés lépésről lépésre útmutató 

összeállítását. Hi. március 31. 

3) 2016. évi beszámolók (Kosztra Barbara és Fleck Nóra) 

Kosztra Barbara elmondja, hogy a szöveges beszámolót még nem készítette el, az a közgyűlés 

előtt két héttel kerül körbeküldésre, hogy a vezetőségnek és tagságnak is legyen ideje 

reagálni, kiegészíteni. A beszámoló főbb témakörei: szervezeti hírek (alapszabály-módosítás, 

tisztújítás, szakosztályok, taglétszám növekedés), rendezvények (saját és külső megjelenések), 

elnökségi és FB munka (nyilvántartások, pénzügyi átvilágítás), szakosztályi munka, fontosabb 

feltárások. 

Fleck Nóra elmondja, hogy a 2016. évi gazdasági beszámolót a Számviteli Politikában 

meghatározott február 28-i határidő helyett a mai nap (március 20.) délutánján kaptuk kézhez, 

noha napi szinten sürgettük a könyvelőt. Így nagyon kevés idő állt rendelkezésre az átnézésre. 

Huber Kilián megállapítja, hogy az első ránézésre látszik, hogy a beszámoló nem tartalmazza 

a FB és az Elnökség által kért időbeli elhatárolásokat és javításokat.  

Tényi Varga Gusztáv véleménye is az, hogy ennyi idő alatt bele se lehetett nézni a 

beszámolóba, valamint hogy tételesen meg kell vizsgálnunk, javítva lettek-e az FB által 

kifogásolt tételek. Ha a jelenlegi könyvelő nem hajlandó javítani, véleménye szerint ad 

absurdum az új könyvelőnek kell fizetni a 2016-os mérleg újbóli elkészítéséért. Fontosnak 

tartja továbbá a beszámoló részletezését, hogy a közgyűlésen a tagság tájékozódni tudjon, 

mire fordítottuk a bevételeket. 

Kosztra Barbara azt javasolja, hogy először a jelenlegi könyvelőhöz forduljunk a 

kifogásainkkal. Dr. Leél-Őssy Szabolcs két héten belülre időpontot kér a könyvelő cégtől, a 

megbeszélésen rajta kívül az ügyvezető titkár és a főtitkár vesz részt. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

4) 2017. évi munkaterv és költségvetés (Kosztra Barbara és Fleck Nóra) 

Kosztra Barbara a munkaterv első változatát januárban, kiegészített második verzióját két 

héttel a jelen ülés előtt elküldte az elnökségnek, ezért terjedelmi okból eltekint a teljes körű 

ismertetéstől. Csak a nyitott kérdéseket, sürgős feladatokat és a jelenlévők javaslatait, 

észrevételeit tárgyaljuk. 

A Szakmai Napokra még nincs helyszínünk. Felmerült, de még egyeztetés alatt álló 

helyszínek (zárójelben a helyszínt javasló tag): Tata (Krkos Márk), Óbudai Egyetem (Tényi 

Varga Gusztáv), Rudabánya (Füredi Zoltán). Legfontosabb szempontok a jó 

megközelíthetőség, a megfelelő méretű előadóterem és az elegendő szállás. A helyszíneket 

javaslók mihamarabb számoljanak be az elnökségnek a fejleményekről. 

Tényi Varga Gusztáv a legsürgetőbb (közgyűlésig megoldandó) tennivalónak az elnökségi 

munkamegosztást és a gazdasági stratégiát tartja. A munkamegosztás nem csak a jelenlegi 

egyenetlen munkaterhelés miatt fontos, hanem hogy az FB és a tagság tudja, hogy milyen 



kérdésben melyik elnökségi taghoz fordulhat. Aki nem tudja ellátni a vállalt feladatot, jelezze 

ezt, hogy keresni tudjunk mást a helyére.  

Kosztra Barbara egyetért a felsoroltak fontosságával, ugyanakkor megjegyzi, hogy a 

januárban a munkaterv részeként körbeküldött finanszírozási stratégiájára a vezetőségből 

senki nem reagált, se kritikával, se hozzáadott ötlettel. 

Tényi Varga Gusztáv megemlíti, hogy még nem készült SzMSz. Kosztra Barbara elmondja, 

hogy a közzétett munkatervben ez a jövő évi tervek között szerepel, mert más fontosabb és 

sürgetőbb tennivalók mellett erre nem jutott idén idő és energia. 

Kosztra Barbara a Barlangnappal kapcsolatban részletes beszámolót ad az ANP-vel és 

helyszínül szolgáló Nyárádi Major Turistaház képviselőjével folytatott helyszíni 

tárgyalásokról. Főbb pontok: 

- Szervező: MKBT, segítők: barlangkutató csoportok, helyi erők, ANP 

- Időpont: 2017. június 23-25. 

- Helyszín: Nyárádi Major Turistaház 3762 Szögliget, Arany János u. 28  

A büfé üzemeltetését nem vállaljuk, erre már van a szükséges hatósági engedélyekkel 

rendelkező vállalkozó (ANP ajánlása). A látogatható barlangokkal kapcsolatban az ANP-vel 

(Gruber Péter) és ha a szlovák oldalra is szeretnénk túrát, a szlovák hatósággal (Gaál Lajos) 

szükséges egyeztetni. A barlangok túravezetésére felkérhetünk csoportokat, cserébe 

szponzoroktól kapott felszereléseket adhatnánk. Célszerű előzetes igényfelmérést készíteni a 

részt venni szándékozók között, hogy ne szervezzünk feleslegesen túravezetőt, szállítást. A 

helyi erők közül a MAFC és Tarjányi Kati már jelezte segítői szándékát. Javasolja 

szervezőbizottság létrehozását, amely átlátja, koordinálja, kiosztja és ellenőrzi a 

részfeladatokat. A szervezőbizottság vezetőjének dr Csépe-Muladi Beátát javasolja. Ő a 

feladatot Fleck Nóra, Köblös Gabriella és Tényi Varga Gusztáv felajánlott közreműködésével, 

a felsoroltakkal közösen vállalja. Március 28-án tartják első megbeszélésüket. Kosztra 

Barbara március 26-ig minden eddig ismert részletet és tudnivalót írásban összefoglal 

számukra. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

Fleck Nóra összeállította a 2017. költségvetés első változatát, amely egyelőre csak az ismert 

kiadási tételeket tartalmazza. Ezen kívül összesítést készített 2017 eddigi kiadási és bevételi 

tételeiről, amelyet ismertet. Az egyenleg – a taglétszám növekedés ellenére – csak kis 

többletet mutat, ezért a finanszírozás kérdése nem csak hosszú-, de rövidtávon is égető (lásd a 

fentebb említett finanszírozási tervet). 

5. Közgyűlés előkészítése (tagdíjkedvezmények, esetleges alapszabály-módosítás stb.) 

Kosztra Barbara ismerteti a Közgyűlés időpontjára, helyszínére és napirendi pontjaira 

vonatkozó javaslatát. Javasolt időpont: 2017. április 22. 10:00, helyszín: Bp. II. Keleti Károly 

u. 13. Napirendi pontok: a „szokásos” pontokon kívül a lemondott tisztségviselő pótlása, 

valamint az Alapszabály módosítása két pontban, úgymint a tevékenységi körök 

jogszabályhelyeinek javítása és tagdíjkedvezmények módosítása, igénybevételük feltételeinek 

pontosítása.  

Utóbbi kapcsán Huber Kilián ismerteti a „gyermek tag” mint tagsági formára vonatkozó 

javaslatát, amelyet szövegszinten kidolgozott és felolvas. 

Többen javasolnak egyéb kedvezménytípusokat (családi, csoport), melyekről vita kezdődik. 

Főtitkár kéri a javaslatok felvetőit, hogy javaslataikat szövegszinten, részletesen dolgozzák ki 



2017. április 7-ig, hogy azokról az Elnökség ülés nélküli határozathozatal keretében 

előzetesen dönthessen. 

Fleck Nóra 2018 elején esedékes nyugdíjba vonulása miatt elvi szinten tárgyalni szükséges az 

ügyvezető titkár utódlásának ügyét is. 

Fleck Nóra javasolja, hogy Dr. Leél-Őssy Szabolcs kérje fel az Érembizottságot a díjakkal 

kapcsolatos javaslattételre. 

Határozathozatal nélküli döntés: javaslat egyhangúlag elfogadva. 

Határozati javaslat: a 2017. évi rendes közgyűlésre a Főtitkár által előterjesztett időpontban, 

helyszínen, és az ismertetett napirendi pontokkal kerüljön sor. 

6./2017. (III.20.) Eln. határozat: A 2017. évi közgyűlés időpontja: 2017. április 22. 10:00, 

helyszíne: Bp. II. Keleti Károly u. 13., napirendi pontjai a II. melléklet szerint. 

7) Adminisztratív feladatok (tagfelvétel, tagtörlés, stb.) (Fleck Nóra) 

Tagfelvétel, tagtörlés 

13 fő felvételét kéri a Társulatba, akik között visszalépők és új tagok is vannak. Tagdíjukat 

mindannyian rendezték. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

7./2017. (III.20.) Eln. határozat: Társulat az alábbi személyeket felvette rendes tagjainak 

sorába: Csomor Miklós, Erős Evelin, Farkas Vince, Fodor József, Gyuricza Endre Sámuel, 

Kőműves József, László Zoltán, Rogos Dóra, Rózsa Imre, Simon András, Vravuska Bence, 

Vravuska Levente, Vravuska Zsófia Zsuzsanna. 

Az új tagok nevét Fleck Nóra átküldi Huber Kiliánnak, hogy ő elkészíthesse a tagkártyákat. 

Hi. március 24. 

Határozati javaslat: 73 fő az Alapszabályban meghatározott tagdíjfizetési határidő leteltét 

követő felszólításban megadott póthatáridőre sem fizette be a 2017-es tagdíjat. Ezért az 

Elnökség az Alapszabály rendelkezéseivel összhangban az érintettek tagsági jogviszonyát 

felmondja. A tagdíj utólagos befizetésével a tagsági jogviszony automatikusan helyreáll. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

8./2017. (III.20.) Eln. határozat: A Társulat felmondja azon tagjainak (72 fő) tagsági 

jogviszonyát, akik tagdíjukat a felszólítást követő póthatáridőig (március 17.) nem rendezték. 

A tagdíj utólagos befizetésével a tagsági jogviszony automatikusan helyreáll. A Közgyűlésen 

azon tagok élhetnek szavazati jogukkal, akik elmaradt tagdíjukat április 15-ig befizetik. 

Fleck Nóra az érintetteket e-mailben értesíti. 

10.) Egyebek 

Hegedűs Gyula elmondja, hogy kevesli az elnökségi üléseket, szerinte havonta szükséges 

volna összeülni, mert túl sok a tennivaló.  

Ugyanő tájékoztatja az elnökséget, hogy az UIS alapszabály-módosításra készül következő 

közgyűlésén, amit, mint tagszervezet, az MKBT közgyűlésének is jóvá kell hagynia. A 

módosítás egyik pontja a tagdíj emelése. AZ MKBT-nek várhatóan 240 euró lesz az éves 

tagdíja. Többen felvetik, hogy a tagságtól hozzájárulást lehetne ehhez kérni, különösen azon 

külföldön expedíciózó kutatóktól, aki bár nem MKBT tagok, élvezik az UIS tagság előnyeit. 

Laufer Csaba kéri az elnökséget, hogy vizsgálja meg, közvetítőként hozzá tud-e járulni a 

Bekey Imre Csoporton belül kialakult feszültségek rendezéséhez. Dr. Leél-Őssy Szabolcs lát 

erre lehetőséget. Kosztra Barbara megjegyzi, hogy a Bekey Csoporttal amúgy is aktuális egy 

megbeszélés a Pál-völgyi barlang térképezési munkálataira vonatkozó DINPI-MKBT 



megbízási szerződés kapcsán.  

Levezető elnök felteszi a kérdést, hogy van-e még felvetés vagy megvitatandó téma, majd a 

nemleges választ követően megköszöni a részvételt és az ülést bezárja. 

 

Kelt: Budapest, 2017. március 20. 

 

Aláírások: 
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jegyzőkönyvvezető                  

 


